
Interpelácie podané na MsZ 22.06.2023 

 

 

➢ Poslanec Tomáš Tahotný  

Pýtam sa v mene občanov 3. obvodu, či sa v rámci kamerového systému počíta s kamerou, ktorá 

by mala záber parkoviska na Kupeckého ulici pri trhu. 

 

V rámci prípravy návrhu plánu rozširovania kamerového systému mesta Pezinok na rok 

2024, je v návrhu zaradené aj umiestnenie kamier na predmetné parkovisko na 

Kupeckého ulici (odpovedal Mgr. Igor Schwarz, náčelník mestskej polície) 

 

Počul som od trhovníkov na trhu na Kupeckého ulici, že keď sa tam spravil cyklistický chodník 

a zakázalo sa tam stáť autám, ľudia tým stratili záujem o sobotňajší trh a tým im významne 

klesli tržby. V mene nich sa pýtam, že či sa s tým bude niečo robiť (nejaká výnimka a pod.) 

 

Výnimka zo zákona – státie na cyklochodníku v sobotu od 7:00 do 12:00 – neexistuje. 

Parkovisko pred trhoviskom je v značnej miere obsadené rezidentmi, ktorí svoje 

súkromné motorové vozidlá neparkujú na vlastných pozemkoch. Mesto pripravuje 

parkovaciu politiku, ktorá bude riešiť aj parkovanie na MC Kupeckého – parkovisko pri 

trhovisku. Nová mestská hromadná doprava bude taktiež premávať k trhovisku – 

v posilnených intervaloch. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a technickej 

infraštruktúry) 

 

 

➢ Poslankyňa Elena Žárska 

Ďakujem riaditeľkám ZŠ a MŠ za kvalitne zvládnutú koordináciu umiestnenia deti do 

1.ročnikov škôl a škôlok a včasné odoslanie rozhodnutí rodičom. Súčasne ďakujem zástupkyni 

primátora p. Štrbovej za úspešne zvládnutú prácu a zároveň odporúčam zverejniť informácie o 

výsledku umiestnenia deti v mestských médiách. 

Konštatujem, že moja interpelácia ohľadom odvozu zeminy od DI Rodinka bola vyriešená. 

Odvoz zeminy bol realizovaný. 

Informujem, že práce na Komunitnom pláne sociálnych služieb idú presne podľa plánu a 

podklady k práci jednotlivých pracovných skupín sú doručované načas a kvalitné pripravené, 

na čom má zásluhu a poďakovanie patrí vedúcej referátu p. Záhradníkovej a osobitne pani 

Lucii Nagyovej. 

 

Z podnetu viacerých občanov sa pýtam: kedy a do akých lokalít bude smerovať MHD po 31.8.? 

 

V súčasnosti pripravujeme verejné obstarávanie na MHD, ktorej spustenie je 

naplánované od 01.01.2024. V prípade nepredvídateľných okolností v rámci procesu 

verejného obstarávania môže nastať posun. Plánované MHD bude mať 4 linky (odpovedal 

Mgr. Ákos Nagy) 

 

Je možné dočasne riešiť vyznačenie priechodu pre chodcov na Bratislavskej ulici v križovatke 

s Komenského a Drevárskej ulicou? Je tam už dlhodobo nefungujúca signalizácia a je obtiažne 

a nebezpečné sa v tomto úseku dostať cez cestu. 

 



Obnovu priechodu riešime so správcom cesty (odpovedala Ing. Renáta Klimentová, 

zástupkyňa primátora) 

 

 

➢ Poslanec Marián Šipoš 

Dožiadanie k interpelácii z minulého MsZ, ohľadom presádzania líp na Holubyho ulici. Dostal 

len čiastočnú odpoveď. Chce vedieť, či bola ustanovená škodová komisia a či bola vyčíslená 

škoda a ak áno, tak na akú sumu. Kým bola spôsobená škoda? 

 

V danej veci nebola vyčíslená škoda a nezasadala škodová komisia. (odpovedali Mgr. 

Zuzana Somorovská, vedúca referátu životného prostredia a Viliam Slimák, vedúci referátu 

správy, prevádzky a údržby budov a objektov) 

 

MŠ Vajanského – zatekanie. Bol na streche a zistil, že tam treba zasunúť škridle, tak prosí, aby 

tam bol poslaný pracovník zo správy budov a opravil to.  

 

Po obhliadke bolo zistené, že na streche škôlky je posunutá strešná krytina, ktorá 

spôsobovala zatekanie. Opravu strechy zabezpečil Mestský podnik služieb. (odpovedal 

Martin Radoský, referent údržby majetku, civilnej ochrany a registratúry 

 

 

➢ Poslankyňa Eva Pilátová 

Prechod pre chodcov na križovatke ulíc Myslenická - Grobská zostal po vybudovaní svetelnej 

križovatky bariérový - obrubníky nie sú prispôsobené pre ľudí na invalidných vozíkoch alebo 

pre detské kočíky. 

 

Predmetnú cestnú svetelnú signalizáciu budoval a spravuje Bratislavský samosprávny 

kraj. Požiadavku postúpime. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Zároveň by bolo vhodné doplniť semafor v smere zo Slovenského Grobu pre autá odbočujúce 

doľava na smer Bratislava o oranžový doplnkový semafor upozorňujúci na chodcov, keďže 

zelená pre chodcov je súbežná so zelenou pre autá. 

 

Predmetnú cestnú svetelnú signalizáciu budoval a spravuje Bratislavský samosprávny 

kraj. Požiadavku postúpime. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Povrch vozovky na ulici Vinice je v kritickom stave. Občania žiadajú o opravu vozovky už 11 

rokov. V ostatnom období sa na tejto ulici začala výstavba a nákladné automobily stav ešte 

zhoršujú. 

 

Predmetná cesta nemá žiadny základ. Jediným riešením je vybudovanie novej miestnej 

komunikácie vrátane všetkých konštrukčných vrstiev. Vzhľadom na rozsah investície 

a finančnej náročnosti nie je možná okamžitá realizácia. Navrhneme do rozpočtu Mesta 

v budúcom období.  (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

V dolnej časti ulice Myslenická občania žiadajú o riešenie problému s vyústením dažďovej 

kanalizácie pred ich domami. Obyvatelia niektorých domov v hornej časti Myslenickej ulici 

využívajú túto kanalizáciu nelegálne na likvidáciu splaškov, čo prináša problémy so zápachom, 



potkanmi. Kanál je navyše zarastený a občania už s pribúdajúcim vekom nevládzu svojpomocne 

zabezpečovať jeho čistenie. Tento problém začali riešiť ešte v máji 2004. 

 

Vypúšťanie splaškovej kanalizácie by mal riešiť Okresný úrad Pezinok, Odbor 

starostlivosti o životné prostredie.  

Kosenie zarastených súkromných pozemkov pri odvodňovacom kanáli potoka by si mali 

zabezpečovať vlastníci pozemkov, kosenie pozemkov vo vlastníctve mesta by mal 

zabezpečiť Mestský podnik služieb. (odpovedali Mgr. Ákos Nagy a Ing. Tomáš Buzgo, 

referent dopravy a technickej infraštruktúry) 

 

Na križovatke ulíc Družstevná a Dominika Virgoviča je nefunkčný kanál, čo spôsobuje aj pri 

malých dažďoch rozsiahle zaplavenie celej cesty. 

 

V auguste 2019 zabezpečili pracovníci oddelenia výstavby a životného prostredia 

monitoring dvoch dažďových vpustí, pričom sa zistilo, že obe vpuste sú nefunkčné 

z dôvodu, že do jednej z nich bol vyliaty betón, čím bol znefunkčnený odtok aj z druhej 

vpuste, nakoľko sú prepojené. Obe vpuste sú ukončené provizórnym vsakom pod 

komunikáciou, ktorý po čase tiež prestal plniť svoju funkciu.  

Zároveň boli v minulosti zasypané pôvodné odvodňovacie priekopy a rigoly medzi cestou 

a domami (hlavne na súkromných pozemkoch), čím sa znemožnil odtok dažďovej vody z 

cesty. Odvodnenie cesty odporúčame riešiť komplexne s rekonštrukciou kanalizácie. 

(odpovedali Mgr. Ákos Nagy a Ing. Tomáš Buzgo) 

 

Predstaviteľky občianskych združení zabezpečujúce starostlivosť o choré a opustené mačky, 

zabezpečujú kastrácie a veterinárnu starostlivosť, by chceli v spolupráci s Mestom Pezinok 

vybudovať karanténnu stanicu alebo útulok aj pre mačky, v súlade s legislatívou ukladajúcou 

obciam starostlivosť o mačky bez majiteľov. Ako vhodný priestor by mohol byť pozemok v 

blízkosti karanténnej stanice pre psy. 

 

Predmetný pozemok odporúčame ponechať na športovú infraštruktúru (veľké 

športoviská, skate park,...) (odpovedali Ing. Renáta Klimentová a Ing. Monika Hletková, 

vedúca referátu výstavby, realizácie a ŠFRB) 

 

Na ulici Orešie sa pravidelne po väčšom daždi opakuje problém s piesočnatou naplaveninou z 

neďalekých vinohradov. Bolo by potrebné riešiť opatrenia, resp. vodozádržné opatrenia v 

hornej časti dotknutej ulice. 

 

Vykonáme obhliadku miesta a navrhneme riešenie – v súlade so schválením rozpočtom 

Mesta. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Na základe podnetu občana upozorňujem na pravdepodobne nelegálne stavby - reklamné 

bannery na Malackej ceste. Bannery sú betónové bloky, ku ktorým sú symbolicky pripevnené 

kolesá. 

 

Zamestnanec stavebného úradu bude poverený na vykonanie štátneho stavebného 

dohľadu a overí legálnosť stavieb, resp. posúdi či reklamné banery sú stavbou v zmysle 

stavebného zákona. (odpovedala Ing. Renáta Klimentová) 

 

Ako poslankyňa v spolupráci s matrikárkami Mestského úradu by som chcela navrhnúť, či by 

mesto neusporadúvalo pravidelné spoločné vítania nových občanov mesta. Keďže zákon o 



ochrane osobných údajov nedovoľuje pozývať rodičov novorodených detí iniciatívne, tak skúsiť 

nájsť nejakú formu, aby sa mohli občania v prípade záujmu zúčastniť takýchto obradov.  

 

Navrhujeme hromadne uvítanie detí do života, prvý termín v mesiaci október. 

(odpovedala Mgr. Margita Somorovská, vedúca referátu základných služieb občanov a referent 

osvedčovania) 

 

Zaevidovala som záujem o takúto možnosť. Upresním - v súčasnosti existuje možnosť požiadať 

o vítanie na základe individuálnej žiadosti, ale mám na mysli spoločný obrad na základe 

všeobecného pozvania, na základe ktorého by sa občania mohli prihlásiť. (V ostatnom období 

podobné vítanie zrealizovalo Mesto Modra). 

 

Táto možnosť existuje v prípade záujmu rodičov (odpovedali Ing. Renáta Klimentová a 

Mgr. Margita Somorovská) 

 

 

➢ Poslanec Adam Solga 

Tak, ako poslanec Tahotný, prosí o riešenie parkovania pri trhu na Kupeckého ulici. 

 

Viď odpoveď na druhú interpeláciu poslanca Tomáša Tahotného. 

 

Žiada aby sa mesto zamyslelo nad riešením dopravnej situácie pri MŠ gen. Pekníka. 

 

Dopravnú situáciu po komunikácii s pani riaditeľkou v spolupráci s Mestskou políciou 

Pezinok preveríme a navrhneme riešenie. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Čakajú nás zásadné zmeny v parkovaní, preto prosí a apeluje, aby sa čo najskôr spustila 

kampaň, ktorá občanov na toto pripraví. 

 

Áno pripravujeme to. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Ako dlho dnes trvajú konania pri vydaní stavebného povolenia v prípade, že občan predložil 

všetky požadované dokumenty? 

 

Dĺžka trvania konania je individuálna je závislá od úplnosti podanej žiadosti, ovplyvnená 

rôznymi faktormi, nie je možné vo všeobecnosti stanoviť dĺžky konaní. (odpovedala Ing. 

Renáta Klimentová) 

+ 

Stavebný úrad zaevidoval za obdobie posledných 2 rokov jedno kompletné podanie. Za 

predpokladu, že by stavebník podal dnes na stavebný úrad kompletnú žiadosť o vydanie 

stavebného povolenia, vzhľadom na aktuálne množstvo spisov, pridelených jednotlivým 

zamestnancom, na stavebné povolenie by čakal min. 3 a max. 8 mesiacov, čo je však len 

odhad. Správne konanie sa môže skomplikovať vznesením námietok niektorým z 

účastníkov konania resp. podaním odvolania voči rozhodnutiu.  

Stavebný úrad nemá spracované žiadne štatistiky, aktuálne sa snažíme spracovať čo 

najviac agendy. 

Konzultácie v klientskom centre, ktoré zabezpečilo mesto pre stavebníkov, sa zatiaľ javia 

ako prínos pre zamestnancov stavebného úradu, nakoľko nie sú pri práci vyrušovaní 

klientmi – budúcimi stavebníkmi.  



Dovoľujem si tiež upozorniť na jednu z najvýznamnejších kompetencií samosprávy, 

ktorá by výrazným spôsobom zjednodušila postupy a procesy stavebného úradu a to na 

povinnosť samosprávy spracovávať podrobnejšiu územnoplánovaciu dokumentáciu 

(územný plán zóny). V prípade ak by mesto zabezpečilo takéto územné plány zón, výrazne 

by sa znížil počet podaní adresovaných na stavebný úrad – nebolo by potrebné vydávať 

územné rozhodnutia o umiestnení stavby a pri jednoduchých stavbách by stavebné 

povolenie mohlo byť nahradené ohlásením. (odpovedala Ing. Adela Prefertusová) 

 

 

➢ Poslanec Roman Šipoš 

Všimol si, že mesto rieši problém zatopenia cesty pri rybníku, pýta sa ako budú postupovať 

ďalej. Malo by sa to riešiť asi kompletnejšie (odvodňovacie kanály, atď). Prosí o informáciu. 

 

Na základe požiadavky vinohradníkov bolo potrebné urýchlene odvodniť dlhodobo 

zaplavenú cestu. V prvej etape sme zrealizovali vybágrovanie zanesených krajníc od 

naplavenín a dočasných odvodňovacích priekop na súkromných pozemkoch. Zemina 

v okolí bola úplne podmáčaná, blato sa nedalo tvarovať, dohodli sme, že prípadné úpravy 

krajníc budú dokončené, až keď bude zemina suchá. Budovanie dažďovej kanalizácie by 

stálo približne 30.000 EUR a zdôrazňujeme, že ide o súkromné pozemky.  

Funkčnosť po zrealizovaných opatreniach budeme monitorovať, v prípade že to 

nepostačuje, prestúpime k ďalším krokom. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Vodorovné značenie - Fajgalská cesta kríži chodník a tým vzniká nebezpečná situácia (cyklisti 

vybehnú do zákruty autám). Podáva to ako podnet na riešenie. 

 

Vodorovné značenie na danom úseku dopĺňať nebudeme po konzultácii s ODI OR PZ. 

Navrhli sme zníženie povolenej rýchlosti na 30 km/h na danom úseku – približne 150 

metrov. Čakáme na schválenie od ODI OR PZ Pezinok. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

 

➢ Poslanec Martin Hric 

Čakáreň pľúcneho lekára nemá dostatočnú kapacitu, nie je možnosť časeniek ani žiadna 

dohoda s lekárom. Prosí o zapojenie pezinskej mestskej spoločnosti, aby pomohli s týmto 

riešením tohto problému. 

 

Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. (ďalej len PMS) so sídlom Hollého 2, Pezinok, IČO: 

36366277 je obchodná spoločnosť so 100% účasťou Mesta Pezinok. Bola založená za 

účelom správy objektov bývalej Polikliniky Pezinok, ktorá bola zlikvidovaná v roku 2007. 

Objekty bývalej polikliniky získalo do vlastníctva Mesto Pezinok. 

V súčasnosti sú tieto objekty v nájme PMS, ktorá ich nebytové priestory prenajíma 

výlučne prevádzkovateľom zdravotníckych zariadení. 

K interpelácii: 

Podnájomca MUDr. Ján Hronec, PhD. (HRESO, s.r.o.), ktorý prevádzkuje neštátne 

zdravotnícke zariadenie v odbore pneumológia, ftizeológia a funkčná diagnostika (pľúcna 

ambulancia), má v podnájme priestory, ktoré spĺňajú požiadavky Výnosu MZ SR č. 

44/2008 Z.z. o minimálnych požiadavkách na personálne zabezpečenie a materiálno - 

technické vybavenie jednotlivých druhov zdravotníckych zariadení. 

Pneumologická ambulancia má samostatný vchod, čakáreň a sociálne zariadenie a spĺňa 

požiadavky podľa vyššie uvedeného výnosu. V prípade, že je čakáreň zatvorená (čakáreň 



si otvára lekár pred začiatkom ordinačných hodín), je možnosť využiť spoločné priestory 

(čakáreň s lavičkami) vo vedľajšom vchode z Hollého ulice. 

PMS, ako správca budov, nemá dosah na organizáciu práce lekára (podnájomcu), t. z., že 

nie je možné, aby PMS ako nájomca určoval ako bude prebiehať práca lekára v jeho 

ordinačných hodinách (napr. časenky, objednávanie na čas). Je to plne v kompetencii 

lekára. 

Priamym nadriadeným lekára je Bratislavský samosprávny kraj, ktorý rozhodnutím 

vydáva povolenie na prevádzkovanie neštátneho zdravotníckeho zariadenia. 

PMS informuje všetkých pacientov o tom (informačný leták, ktorý je prístupný 

v spoločných priestoroch), že problémy týkajúce sa nespokojnosti s poskytovanou 

zdravotnou starostlivosťou môžu riešiť s lekárom samosprávneho kraja MUDr. 

Tomášom Szalayom alebo s Úradom pre dohľad nad zdravotnou starostlivosťou. 

(odpovedal Juraj Pátek, riaditeľ PMS) 

 

 

➢ Poslanec Ľudovít Farbula 

Pešia zóna, ktorá je v centre mesta – prekáža mu, že je tam povolený vjazd cyklistom. Dáva na 

zváženie, či toto povolenie ponechať.  

 

Doposiaľ neevidujeme kolízie s cyklistami na Pešej zóne. V prípade kolízií pristúpime 

k riešeniu. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Informačný systém v meste (smerovky) ulici Suvorovova, ktorá križuje Rozálku – smerovky sú 

tam veľmi zle ponastavované – je potrebné spraviť nápravu. 

 

Vykonáme obhliadku a nápravu. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

Zemné práce okolo stromov. Tieto práce vykonávane vo štvrtok a v piatok. Vzniknutý odpad sa 

odváža až v pondelok. Výsledok práce v prípade zlého počasia by mohol byť zbytočný. 

 

Čistenie okolo stromov na Mladoboleslavskej ulici je realizované prostredníctvom 

verejnoprospešných prác - výkonu trestu povinnej práce. Títo občania často, nakoľko sú 

riadne zamestnaní, vykonávajú práce po pracovnej dobe alebo cez víkend. Preto tie kôpky 

zmesi kamienkov a odpadu zostávajú sústredené na kraji chodníka do pondelka, kedy 

kôpky odstránia pracovníci MPS. (odpovedal Mgr. Zuzana Somorovská) 

 

 

➢ Poslanec Oliver Solga 

Verejná zeleň okolo pivárne – dozvedel sa, že mesto rozhodlo, že Airstream guys sa má presunúť 

do priestorov k pivárni na roh ulice Záhradnej a Meisslova. Domnieva sa, že o miesto 

zveľaďovania zelene ju ide mesto eliminovať. Žiada o zváženie tohto rozhodnutia. 

 

Odpovedal primátor ústne. 


